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OBČINA DIVAČA 

OBČINSKI SVET 

Odbor za finance 
Kolodvorska ulica 3a 

6215 Divača  

 

Divača,16.4.2015 

 

Z A P I S N  I K  
 

4. seje Odbora za  finance, ki je potekala v  četrtek,  dne  16.4.2015  ob 19. uri,  v prostorih 

Občine Divača, Kolodvorska  ul. 3/a.  

 

Prisotni člani odbora: 

DOBRIVOJ SUBIĆ  

DAMIJANA GUSTINČIČ  

MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ 

URŠKA FLORJANČIČ 

DRAGO ŠKAMPERLE  

 

Ostali prisotni: 

ALENKA ŠTRUCL DOVGAN – županja Občine Divača  

VESNA PAVLOVČIČ – višja svetovalka za proračun in finance  

ROMANA DERENČIN – višja svetovalka za družbene dejavnosti  

TATJANA CERKVENIK  – zapisničarka  

 

DNEVNI RED :  

 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje odbora  

2. Obravnava predloga  proračuna Občine Divača  za leto 2015  

3. Potrditev Kadrovskega načrta skupne občinske uprave  

4. Predlog letnega programa kulture v občini Divača za leto  2015   

5. Predlog letnega programa športa  v občini Divača za  leto 2015   

6. Predlog izdaje soglasja k sofinanciranju izvajanja dodatnih (nadstandardnih) programov 

v letu 2015 

7. Seznanitev s predlogom reorganizacije nujne medicinske pomoči na območju občin 

Divača, Hrpelje-Kozina, Komen, Sežana in predlog sprejema Sklepa v zvezi z navedeno 

problematiko  

8. Vprašanja in pobude  

 

Predsednik odbora g. Subič je pozdravil prisotne, ugotovil je sklepčnost in v nadaljevanju je 

predlagal  potrditev  predloženega dnevnega reda . 

Člani odbora na  predlagan dnevni red 4. seje Odbora za finance niso imeli pripomb. 

 

Sprejet je bil  

SKLEP:  V predlagani vsebini  je bil sprejet  dnevni red 4. seje Odbora za finance . 
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1. TOČKA 

Predsednik odbora je predlagal potrditev zapisnika prejšnje seje odbora.  

Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb. 

 

Soglasno  je bil sprejet 

SKLEP:  Potrdi se zapisnik 3. seje Odbora za finance v zapisani vsebini.  

 

 

2.  TOČKA 

Predsednik odbora g. Subič je uvodoma povedal, da je bil predlog proračuna Občine Divača  

predstavljen na prejšnji seji Odbora za finance, podrobneje pa na 4. redni seji Občinskega 

sveta.  

Na podani predlog proračuna je Skupina svetnikov podala pismene pripombe, o katerih se je 

razpravljalo na razširjeni seji Odbora za gospodarstvo in okolje  dne 15.4.2015, na kateri so 

bili prisotni vsi člani sveta, županja in predstavniki Občinske uprave in  so bila do podanih 

pripomb sprejeta določena stališča (navedena v priloženem zapisniku). 

Višja svetovalka za proračun in finance ga. Pavlovčič je prisotnim predstavila predlog 

proračuna Občine Divača za leto 2015, najprej splošni del, nato še  posebni del po posameznih 

postavkah.  

V nadaljevanju je direktorica Razvojnega centra Divača ga. Matevljič podala obrazložitev 

proračunskih postavk Razvojnega centra Divača. Vključena proračunska sredstva na 

omenjenih postavkah so znižana za 28 % v primerjavi s planiranimi sredstvi. Poudarila je, da 

predvidena sredstva ne bodo zadostovala za redno delovanje Razvojnega centra Divača. 

g. Subič je pripomnil, da v kolikor bo izkazana potreba, se bo potrebna sredstva zagotovilo v 

rebalansu proračuna. 

V nadaljnji razpravi je bila podana pobuda, da se pisarna RC preseli v prostore Škrateljnove 

hiše z namenom prihranitve stroškov. 

ga. Gustinčič je predlagala, da se  v Senožeški dvorani  uredi delo s hišnikom.  

g. Subič je pripomnil, da  skrbnik  senožeške dvorane mora biti nekdo iz KS Senožeče. 

V zvezi s tem je  Odbor za finance sprejel stališče , da se uredi skrbništvo senožeške dvorane, 

poročilo o skrbništvu mora biti podano do seje Občinskega sveta.  

  

Člani odbora so v zvezi z obravnavo predloga proračuna, podali naslednje pripombe in 

predloge:   

- vključitev nove proračunske postavke 1302700 »vaški dom z avtobusnim postajališčem v 

Danah« v višini 9.000 za ureditev dokumentacije  

- vsa  razlika sredstev,ki bodo nastala  pri prerazporeditvah sredstev na posameznih 

proračunskih postavkah, gredo na postavko 140205 »sredstva za projekte« 

- postavki 150245 »kanalizacija pri krožišču v Divači«  se priključi še ureditev krožišča in 

se omenjeno postavko ustrezno preimenuje ter zagotovi sredstva v višini  13.000 

namesto  9.000 

- uvrsti se novo proračunsko postavko na str. 25 v področje komunalne dejavnosti  

»komunalno opremljanje  Divača – odprava napak – sredstva bančne garancije«  v 

višini cca 150.000« 

- Odbor predlaga, da se KS Senožeče ne zmanjša sredstev za 2.000 za eko otoke, temveč 

se proračunska postavka 150222 »Eko otoki«  poveča iz 7.000 na 9.000, da se  v 

obrazložitve navede, da se za izvedbo eko otoka v Senožečah nameni 3.000. 

- v proračunu  se vključi nova postavka »sredstva za delovanje Pihalnega orkestra 

Divača«. 
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- sredstva na proračunski postavki 230200 »sanacija plazu Zavrhek« se znižajo za 4.500 

in se prerazporedijo na postavko 230202 »sanacija  plazu pod cesto v Otoščah« 

- predlog nižanja postavke 060100 »sredstva za nadurno delo«, je že vključen v 

predhodne pisne pripombe skupine svetnikov (v prilogi zapisnika).  

 

SKLEP:  Odbor za  finance se je seznanil z predlogom proračuna Občine Divača za leto 2015 

z upoštevanjem pripomb podanih na seji Odbora za finance in pripomb podanih v pisni obliki 

s strani Skupine svetnikov.   

 

 

3. TOČKA 

Strokovna delavka Občinske uprave ga. Pavlovčič  je predstavila predlog Kadrovskega načrta 

organov skupne občinske uprave občin Divača, Hrpelje-Kozina, Komen in Sežana za              

leta 2015, 2016 in 2017. 

 

Sprejet je bil  

SKLEP: V predlagani vsebini se potrdi predlog Kadrovskega načrta organov skupne 

občinske uprave občin Divača, Hrpelje-Kozina, Komen in Sežana za  leta 2015, 2016 in 2017. 

 

 

4. TOČKA 

Višja svetovalka za družbene dejavnosti ga. Derenčin  je podrobneje predstavila predlog 

Letnega programa kulture v občini Divača za leto 2015.   

. 

Sprejet je bil naslednji 

SKLEP: V predlagani vsebini se sprejme Letni program kulture v Občini Divača za leto 2015.  

 

 

5. TOČKA 

ga. Derenčin  je podrobneje predstavila predlog Letnega programa športa v občini Divača za 

leto 2015.   

 

Sprejet je bil naslednji 

SKLEP: V predlagani vsebini se sprejme Letni program športa v Občini Divača za leto 2015.  

 

 

6. TOČKA 

Ga. Derenčin  je podala informacije o gradivu, ki so ga člani odbora prejeli prejeli in kratko 

povzela obrazložitev predlagane vsebine ter sklepov po posameznih izvajalcih dodatnih 

programov. 

V nadaljevanju je  ga.  Frankovič Franetič  podala predlog ki je bil predhodno posredovan na 

obravnavano tematiko na  Odboru za negospodarstvo, da se sredstva, ki so v proračunu 

namenjena izvedbi programa predprazničnih (novoletnih) prireditev, ki jih izvaja MDPM, 

namenijo tudi izvedbi  aktivnosti za otroke med šolskimi počitnicami; program naj organizira 

MDPM z vključitvijo drugih lokalnih društev. Predlagala je tudi, da novoletne prireditve lahko 

v sodelovanju z MDPM izvajajo lokalna  društva, kot je npr. TŠKD Urbanščica. 

 

Sprejet je bil  

SKLEP: Odbor za finance  soglaša s predlogi izvajanja razširjenih (dodatnih) programov, za 

katere bo Občina Divača iz občinskega proračuna zagotovila sofinancerska sredstva, skladno 
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s predloženimi plani navedenih izvajalcev in v okviru sprejetega proračuna in Občinskemu 

svetu predlaga sprejem predlaganih sklepov.  
 

Odbor za finance  soglaša s predlogom Odbora za negospodarstvo , da se sredstva, ki so v 

proračunu namenjena izvedbi programa predprazničnih (novoletnih) prireditev, ki jih izvaja 

Medobčinsko društvo prijateljev mladine Sežana - MDPM, namenijo tudi izvedbi  aktivnosti 

za otroke med šolskimi počitnicami; program naj organizira MDPM z vključitvijo drugih 

lokalnih društev. Pri organizaciji predprazničnih (novoletnih) prireditev v občini naj MDPM 

vključi tudi lokalna  društva.  

 

 

7. TOČKA 

ga. Derenčin je podala  obrazložitev glede reorganizacije nujne medicinske pomoči na območju 

občin Divača, Hrpelje-Kozina, Komen Sežana.  Prisotne  je seznanila z informacijami o 

obravnavi problematike v sosednjih občinah, ustanoviteljicah ZD Sežana in podla utemeljitev 

predloga, da se tudi Občina Divača pridruži  podpori za skupno obravnavo in skrb za področje 

navedene problematike.    

 

Sprejet je bil  

SKLEP: Odbor za finance soglaša s predlogom sklepa  v zvezi s predvideno reorganizacijo 

nujne medicinske pomoči na območju občin Divača, Hrpelje-Kozina, Komen in Sežana in 

Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa.  

 

 

8. TOČKA 

Vprašanja in pobude : 

 

ga.Mirjam Frankovič Franetič je podala  pobude podane na seji Sveta KS Vreme: 

 Problem puščanja greznice ob lokalu v Famljah, kjer je za  ogled stanja na terenu 

potrebno  greznico sprazniti in očistiti. Odprlo se je vprašanje, do kakšne meje jo je 

smiselno sanirati, saj bo potrebna vgraditev MKČ. Glede na to, da je še kakšen objekt v 

upravljanju občine in drugih KS, kjer bo potrebna montaža MKČ, ima občina že kakšen 

plan del in ponudbe? Najbrž bi bil strošek nižji, če se tega lotimo v paketu, ne vsaka KS 

zase.  Prosim za čim prejšnji odgovor, saj je potrebno greznico hitro sanirati.  

 Letos je nujna sanacija tribun na igrišču, saj je beton zelo poškodovan. V teku je 

pridobivanje ponudb, bo pa strošek vsaj 3.000 €, ker samo barvanje ne zadostuje. Beton 

je potrebno najprej očistiti. Prevleči s sanirno malto ali lepilom, da se zaščiti, šele nato 

barvati. Potrebno bo tudi obnoviti podlago balinišča. 

 

Odbor za finance se je seznanil z dokumentacijo prejeto od strani družbe Seven in zahtevo o 

plačilu komunalnega prispevka. V zvezi  z navedeno zadevo se predlaga Nadzornemu odboru 

Občine  Divača, da opravi nadzor. 

 

Seja je bila zaključena ob 22.10  uri. 

 

 

 

 

             Zapisala:                                                                     Predsednik  odbora: 

TATJANA CERKVENIK, l.r                                                 DOBRIVOJ SUBIĆ, l.r.  


